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Sz, P. Karolina Szymańska-Skowronek
Radna Gminy Dobrzyniewo Duże

Na podstawie Art. 24 ust. 6 Ustawy z dnia 8 marea 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j.
Dz.U. z 2019 r. poz. 506, 1309, 1571, 1696, 1815) udzielam odpowiedzi na interpelację złożoną
przez Panią w dniu 20.12.2019 r., dotyczącą rozpatrzenia ponowionej prośby o wsparcie
finansowe na generalny remont fundamentów świątyni, którą skierował proboszcz Parafii
Prawosławnej w Fastach.

2 października 2019 r. do Urzędu Gminy Dobrzyniewo Duże wpłynęło pismo Parafii
Prawosławnej p.w. Podwyższenia Krzyża Swiętego w Fastach z prośbą o ponowne rozpatrzenie
prośby o wsparcie finansowe na generalny remont fundamentów świątyni parafialnej. Komisja
Finansów i Infrastruktury Gminy Dobrzyniewo Duże, do której pismo było skierowane,
zajmowała się sprawą na posiedzeniu w dniu 22 października 2019 r. Jak wynika z protokołu
komisji, Wójt Gminy opowiedział się za przyznaniem dotacji Parafii Prawosławnej w Fastach,
wniosek nie uzyskał akceptacji członków komisji. Jeden z radnych przypomniał, że komisja
wcześniej wyraziła negatywną opinię o kolejnym dotowaniu parafii. Miało to miejsce podczas
posiedzenia Komisji Finansów i Infiastruktury w dniu 16 września 2019 r. Wójt Gminy
przedstawił pod obrady Komisji Finansów projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy,
uwzględniający środki w kwocie 20 000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie prac
związanych z konserwacją fundamentów cerkwi w Fastach. Członkowie komisji podjęli
dyskusję w tej sprawie wyrażając negatywne zdanie na temat przyznania parafii
dofinansowania. Argumentowali to faktem otrzymania przez parafię dotacji z budżetu gminy
w 2018 r. oraz potrzebą ograniczania wprowadzania do budżetu gminy wydatków na
nieprzewidziane zadania. Wszyscy członkowie komisji (6 osób) głosowali za wstrzymaniem
udzielenia dotacji z powodu ograniczonych środków budżetowych. Głosów przeciwnych i
wstrzymujących się nie było.

Na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych w dniu 22 października 2019 r. Wójt Gminy
poinformował Radnych o wniosku złożonym przez proboszcza Parafii Prawosławnej w Fastach
wyrażając jednocześnie pogląd, że należy wesprzeć finansowo to przedsięwzięcie.
Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że „parafia prawosławna w ciągu ostatnich lat
niejednokrotnie otrzymywała dofinansowanie, z tego względu uważa, że należy wstrzymać się
z dotowaniem parafii”. W protokole nie odnotowano innych głosów członków komisji. Jak
wynika z protokołu wniosek parafii nie spotkał się z pozytywną reakcją członków komisji,
którzy nie zgłaszali także wątpliwości dotyczących sposobu jego procedowania. Procedowanie
wniosku w punkcie „sprawy bieżące” nie umniejsza wagi problemu oraz nie ogranicza Radnych
w wyrażeniu opinii na jego temat.
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